
Zápis z Velkého Ekotýmu 9. 1. 2024

Přítomni:
Učitelé - Tereza Stará, Lukáš Kubín
Rodiče - Dagmar Kočandrlová, Adéla Popeláková, Veronika Iljuchina, Petra Hájková, Martina
Pokorná Wiererová, Kateřina Hronová, Kateřina Piliarik, Martina Klacková
Děti - Eduard Havlín, Leyla Iljuchina, Jindřich Lukes, Vojtěch Pokorný, Štěpán Hron, Cyril Piliarik

Příprava na schůzku začala už odpoledne, kdy děti chystaly materiály průzkumu odpadu v
Ekoškolce Rozárce a krájely zeleninu a ovoce pro účastníky. V 16 hodin jsme zahájili Velký
Ekotým společným přivítáním a následně jsme si zahráli třídící hru. Účastníci sbírali různé
odpadky po třídě a dávali je do správných označených košů. Hru jsme si vyhodnotili a
zkontrolovali si, zda je vše správně vytříděné.

Následovalo krátké povídání o mezinárodním programu Ekoškola, o historii Ekoškolky Rozárky
a jak v ní Ekoškola probíhá.



Děti povyprávěly o tom, co se nám už v tomto školním roce podařilo, jak probíhal celý Plán -
Cedule na pláž a proč jsme se pro tento krok rozhodli.

Dále jsme mezi námi přivítali i Odpadníčka, který nám předal dopis ve kterém stálo následující:

Aho� Odpaďobrác�,
Vá� tad� ted� j�! A t� j� dobř�. Má� pr� vá� toti� úko�, kter� s� hod�, ja� pr� mal�
odpaďobrák�, ta� pr� velk� odpaďobrák�. Určit� �st� s� �šiml�, ž� ná� � průzkum� chyb� pát� �
šest� úko�. Te� �se� s� šetři� pr� tut� chvíl�. Bud� potřeb� dobr� znal�s� školk� � síl� � noho�.
R�zdělt� s� d� dvo� skupi� ta�, ab� � každ� by� aspo� nějak� veliká�. Pot� s� dohodnět�, ja� s�
r�zdělít� úkol�.
P�sílá� bezodpadn� obejmut�,
vá� Odpadníče�.

A tak jsme vytvořili dvě skupiny a začali prozkoumávat školku. Hledali jsme odpovědi na otázky:
Kde všude máme ve školce odpadkové koše? Jsou tyto koše dobře označené?

Následně jsme si vyhodnocovali, co v jednotlivých týmech vyzkoumali. Teď víme, že další kroky
Ekotýmu budou, zaměřit se na správné a zřetelné označení košů.

Povídali jsme si i o tom, proč je ve školce jen pár košů na plast a to, v nedostupných prostorách
pro děti. A tak jsme rodičům mohli povědět z jakého tvoříme materiálu, a že plastový odpad se
snažíme produkovat co nejméně to jde.

Rodičům byla nabídnuta možnost uspořádání bazárku s oblečením a následně vznikl prostor
pro sdílení a reflexe Velkého Ekotýmu.

V závěru byli rodiče ještě informováni, že Ekotým od ledna přebírá od Terky Luky. Těšíme se na
nové nápady a energii, kterou do něj vnese.

Děkujeme moc všem za účast a podněty, a že právě s vámi můžeme tvořit Rozárku. Budeme se
těšit na další spolupráci.

Za celý Ekotým,
Tereza Stará


